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Koliko ste zadovoljni potporom koju su vam građani dali u prvom krugu izbora?

  

To smo i očekivali jer sam kandidat tradicionalno najjače stranke u našem kraju, a osim toga,
ovo su izbori za osobu koja će voditi grad. Usporedite li reference ostalih kandidata za taj
posao, bilo je za očekivati da ću biti u drugom krugu.

  

Gledajući broj mandata koje je vaša lista osvojila u Gradskom vijeću, za osiguravanje
većine koaliranje je nužno. Tko bi vam bili prihvatljivi partneri?

  

Diplomatski odgovor bi glasio: svi koji žele bolji život naših sugrađana. Sve stranke imaju ili bi
bar trebale imati iste ciljeve – razvoj grada i bolji život, razlika je u putu kojim se do cilja želi
stići. Dakle, poželjniji partneri su stranke koje mogu i žele poći našim putem. Ne smijemo iz vida
izgubiti županiju u kojoj također imamo najviše vijećnika, pa vlast u gradu i županiji treba biti u
suglasju. Osim toga, kako je gospodin Korušec za drugi krug osigurao potporu SDP-a, te je
sada kandidat čitave kukuriku koalicije, sve je manje-više jasno.

  

Antun Korušec vam je protivnik u drugom krugu. Zašto mislite da bi građani glas trebali
dati baš vama, a ne dosadašnjem gradonačelniku?

  

Više je razloga. Gospodin Korušec političar je od zanata, pristojan i slatkorječiv, ali iza riječi, na
žalost ne stoje rezultati! Hvali se raznim ispitivanjima i certifikatima u kojima navodno piše o
njegovim uspjesima. Iza tih ljestvica uspješnosti i poželjnosti života u Bjelovaru, ne stoji dobar
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život naših sugrađana već manjak mjesta u vrtićima, pučke kuhinje, ukidanje fakulteta, odlazak
mladih, ... Iza plaćenih certifikata o pozitivnoj poduzetničkoj klimi ne stoje nove investicije i
radna mjesta već propast tvornica, obrtnika, farmi...  I – nikad veći broj nezaposlenih! Na
gradskim investicijama ne rade bjelovarski poduzetnici, a i te investicije u najmanju su ruku
upitne(!?). Ne sjećam se da mi je netko pričao da je bio u novom kinu, a ono je trebalo biti
otvoreno 1. svibnja. Ne samo da nije gotovo, već se ne zna ni tko će, ni kako, ni čime upravljati
tom investicijom vrijednom najmanje 7,5 milijuna kuna - naših kuna! Od ulaznica sigurno neće
dovoljno zarađivati. I »garaža za djelatnike suda«, kako je u gradu već nazivaju jer ne znaju tko
će ju drugi koristiti, nije ni izbliza gotova. Njena je cijena s početnih 4,5 milijuna već skočila na
vrtoglavih 14,5 milijuna kuna. I raste – raste! O tim svojim »kapitalnim« projektima gospodin
Korušec ni riječ nije rekao u izbornoj kampanji. Kao ni o izgubljenoj više milijunskoj parnici s
Crvenim križem, ogromnom gubitku Poslovnog parka zbog neplaćanja PDV-a i još većem
gubitku Grada zbog propasti Elektrometala. Grad nije bio većinski vlasnik tog dioničkog društva,
uporno ponavlja Korušec, ali propušta reći da sada dionice koje je Grad posjedovao ne vrijede
gotovo ništa. Zašto ih nije prodao na vrijeme? Tko je kriv i odgovoran za gubitak 8 milijuna kuna
gradskih novaca? On nije. On je spasitelj koji je »tražio da stara uprava ode i imenovao novu«.
Kako (?), ako Grad nije većinski vlasnik i prije toga nije mogao ništa? Zbrojite te milijune i dobit
ćete rezultat rada gradonačelnika Antuna Korušeca.

  

  

Svoj sam program sažeo u nekoliko ključnih odrednica, od kojih ćemo neke moći ostvariti
odmah, poput ukidanja komunalnog doprinosa pri legalizaciji, ukidanja prireza i praktično
ukidanja naknade za priključak na gradski vodovod, koja će iznositi simboličnu 1 kunu. Ostalog
ćemo se također odmah prihvatiti, pogotovo problema smještaja djece u vrtiće. Svi se kunu u
djecu, a onda nema novaca za vrtiće! Kada je čuo naš program, gospodin Korušec naglo se
sjetio da bi sva djeca trebala imati mjesto u vrtiću. Pa imao je šest godina i znatno bolje
gospodarske i financijske uvjete da to ostvari.

  

Bavljenje sportom za djecu je u Bjelovaru postao luksuz. Nemaju svi roditelji 250 ili čak 350
kuna mjesečno za sportske aktivnosti svoje djece, koliko za članarinu traže neki klubovi. Što
ako imaju dvoje ili troje? Istovremeno, Grad u sport ulaže velike iznose čiju namjenu ne
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kontrolira. Kriterije o podjeli tih novaca određuju oni koji ih najviše dobivaju. Imamo gradsko
poduzeće za upravljanje sportskim objektima koje upravlja s dva i pol objekta. Što je s
ostalima? Previše je tu nelogičnosti. Naš će glavni kriterij za tretman sportskih klubova biti broj
djece u klubu, za koju bavljenje sportom mora biti besplatno ili po simboličnim cijenama. Više
neće biti privilegiranih »gradskih« klubova. Gradski će se novac trošiti na djecu, a tko želi
»profesionalce«, neka im zaradi za plaću od ulaznica i sponzora.

  

  

U prvom krugu dvije trećine birača jasno je dalo do znanja da hoće promjene, da nije
zadovoljno kako se vodi grad. Potreban je smo mali korak da se to i dogodi, ostvari. Zašto glas
meni? Zato što je to glas za promjene, glas za djela, a ne riječi i prazna obećanja. Velik dio
birača nije uopće glasao jer političke elite godinama namjerno stvaraju famu da ne vrijedi trošiti
vrijeme na izbore jer su ionako »svi isti«. Slažem se, oni jesu, ali ja nisam političar, već
menadžer i poduzetnik koji radi, stvara, otvara nova radna mjesta i želi oteti grad iz ruku ljudi
koji nikada nisu radili išta slično, već samo trošili naše novce koje uplaćujemo u proračun.

  

Jasno je da se bez jakog gospodarstva ne može pokrenuti niti grad. Koje poteze možete
povući, a da oni promptno mogu pomoći poduzetnicima, te indirektno i građanima?

  

Koliko poduzetničkih zona imamo i koliko ih je popunjeno? Koliko je uopće novih investitora
došlo u vrijeme dosadašnjeg gradonačelnika i što je sa zonom u Velikom Korenovu i Velikoj
Cigleni?

  

Da, sada se sjetio osnivati »komitete« za europske fondove! Pa što je radio do sada?
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  Oko mene je tim osposobljen za realizaciju raznih projekata. Tim koji zna kako dobaviti sredstvaza te projekte, a na njima ćemo angažirati domaće poduzetnike. Ako se spustimo na nižurazinu, ukidanje prireza ostavit će građanima više novca, ukidanje komunalnog doprinosa prilegalizaciji - još i više! S cijenom priključka na vodovod od jedne kune, uposlit će se i dodatnigrađevinski kapaciteti na izgradnji priključaka. Također, korištenjem spomeničke rente kaofonda onih koji u nju uplaćuju, osigurat ćemo još posla za građevince i druge obrtnike. Ueuropskim razmjerima kojima od sada sve moramo mjeriti, naši su proizvođači i prerađivačiminijaturni. Odmah ćemo pristupiti okupljanju srodnih poduzeća u klastere i biti im, krozrazvojne agencije, ali i izravno, servis pri pronalaženju novih tržišta i poslova. Razne kulturnemanifestacije, za koje se troše znatni iznosi našeg novca, vraćaju malo kroz prihod od turizma.To ćemo promijeniti u suradnji s turističkom strukom. Gradska uprava mora biti u službi građanai gospodarstva svoga grada, uključujući i poljoprivredu, a ne služiti sama sebi.  Optimizma je sve manje a svaki se uspjeh upravo na njemu gradi! Kako ćete ga potaknutikod poprilično demoraliziranih građana koji sve manje vjeruju političarima?  Predlažem im da iskoriste neki od prekrasnih svibanjskih dana i prošeću Bilogorom. Neka sepopnu na neki od naših bregova i pogledaju uokolo. Vidjet će rijetku ljepotu i bogatstvo. Ležinam pred nogama. Valja se samo sagnuti i početi raditi. Poljoprivreda, voćarstvo,vinogradarstvo, povrtlarstvo i sve prateće djelatnosti, uza bogatstvo šuma i uklopljeno uturističku ponudu može brzo promijeniti sliku našeg grada. To nisu fraze i sam osobno radim natome i sve što imam stekao sam radom. Svojim, svoje obitelji i suradnika i sve je u funkcijinovog zapošljavanja i otvaranja novih radnih mjesta. Ne tražim od birača da mi vjeruju kaopolitičaru. Neka vjeruju rezultatima mog rada.  

  Na kraju, što mislite kakvog gradonačelnika treba europski Bjelovar budući da prvisrpnja ulazimo u EU?  Gradonačelnika koji neće samo otvarati izložbe i držati slovo na koncertima, već svojim radomosigurati da i njegovi sugrađani imaju posao, dobivaju plaću iz koje pune gradski proračun izkojega se onda zadovoljavaju i socijalne i društvene potrebe. I gradi infrastruktura, naravno!Europski Bjelovar treba gradonačelnika koji će raditi za korist svoga grada, a ne svoje političkepromidžbe. Gospodarstvo koje sve pokreće i iz kojeg sve proizlazi godinama je zapostavljeno upolitici Grada. Tako ćemo u Europi jako slabo proći.  
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